

Styrelsemöte Rasbo IK innebandy

Tid och plats: 2019-12-17 kl 17.30-19.15 i Hall2000

Närvarande: Tomas B, Anna W, Fredrik L, Jenny W

1. Mötets öppnande och val av ordförande och sekreterare.

Tomas agerade ordförande och Jenny valdes till sekreterare.

2. Föregående protokoll

Punkt 3.1 kvarstår – IB-styrelsen önskar direktiv från HS angående Haga skylt och reklam. Fredrik kollar med HS.

Punkt 3.5 – Avtal med Intersport. Allt är uthämtat från förra avtalet. Nästa avtal börjar gälla 2020.

Punkt 3.7 – Klockan är på plats. Högtalarsystemet är på gång.

Punkt 4.4 – Klubbrabatten. Anna tar kontakt med Thomas Djerf för att få besked om redovisningar från lagen, vad vi ska göra med överblivna häften samt när beställningen av häften för våren ska lämnas in.

3. Information/direktiv till/från huvudstyrelsen

1. Vi önskar få mötesprotollen från HS skickade till innebandymailen. Nästa möte i HS är 8 januari, Fredrik går dit.

4. Ekonomi

1. A-lagets bussresor. Det är undanlagt pengar i innebandybudgeten som ska täcka 10 resor. Vi ska komma ihåg detta även till nästa budget.

5. Utbildning

Inget aktuellt just nu.

6. Ungdomsverksamhet

Inget aktuellt just nu.

7. Seniorverksamhet

1. A-laget önskar matchvärdar till A-lagets matcher. Det är 5 matcher kvar för säsongen, den första 11 januari. Våra 5 ungdomslag får en match var, då man ska ställa upp med 4

sargvakter och 1 person till inträdet. Som tack får de som ställer upp gratis inträde samt fika. Ev kan ICA Lindbacken sponsra med denna fika – Fredrik kollar med HS hur det har gått med avtalet med ICA Lindbacken.

8. Övriga frågor

1. Ledarmöte tisdag 7 januari kl 19. Punkter till mötet:

- Instruktioner om innebandyförrådet
- Material
- laget.se
- Klubbrabatten
- Matchvärdar
- Övrigt

2. Fredrik tar det övergripande ansvaret för material tills vidare.

3. Ansökan om extra cupbidrag ska skickas skriftligt till innebandymailen. Högst 1500 kr per säsong.

4. Spelaravgifter – nya spelare betalar halva spelaravgiften när de börjar efter nyår.

5. Mattor och roll-ups ska förvaras i fläktrummet.

6. Det bör fixas ett lås till fläktrummet.

7. De lag som bara tränar i Hall2000 behöver inte längre egna bollar. Fredrik kollar om det finns bollar som kan samlas in från lagen. I annat fall behöver vi beställa nya bollar.

9. Av styrelsen fattade beslut

1. Alla gamla foton i Hallen skruvas ner. Tomas frågar LPK om vi får sätta upp mindre A4-foton istället.

10. Nästa möte:

Tisdag 7 januari kl 18.30 (före ledarmötet)

11. Mötets avslutande